
GEMEENTERAAD 

DtauSKal laal  

Besluitenlijst Raadsvergadering 18 december 2023 

Aanwezig 
Voorzitter K. Sloots (burgemeester) 
Plv. griffier H.R. Kastermans 
Raadsleden H.T. Bieze (GBS), R. Elzen (Christenunie), G.A. Gelderblom (SP), J.M. Ham (SP), 

F. van der Heide (Christenunie), L Huizing (VVD), T. Klinkhamer (PvdA), J. Klopstra 
(VVD), H. Koorn (PvdA), P. van der Laan (CDA), H.E. Louwdijk (Lokaal Betrokken), 
M. Luijken (SP), F. Lutz (GBS), S. Mulder (Lokaal Betrokken), K. Pals (D66), G. 
Schipper (PvdA), A. Tamsma (Christenunie), J. van der Veen (Christenunie), 
M.T. de Vries-Doornbos (Christenunie), J.G.H. Weinans (CDA), M.H.L Wiersema 
(CDA), A.I. Wubs-Kramer (CDA), en H. Zwiers-Manning (Lokaal Betrokken) 

Collegeleden G. Borgesius (wethouder), E.P. Hofstra (wethouder), J. Mellies (wethouder), 

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom. 

2. Mededelingen 
De voorzitter laat weten dat de heer Van der Laan iets later aanschuift. 

Gezien de volle agenda is deze vergadering eerder gestart dan gebruikelijk en zal er rond half 
zeven een eetpauze zijn. 

Frits van der Heide bedankt het college voor de mogelijkheid hedenmiddag om de 
noodopvang te bezoeken. 

3. Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

4. Insprekers 
De heer Plieger spreekt in namens de initiatiefgroep Woonhof Stadskanaal naar aanleiding 
van agendering door een aantal raadsleden van een brief aan de raad. 
Sinds april 2020 is deze initiatiefgroep bezig om in Stadskanaal een woonhof te realiseren. Er 
zijn meerdere positieve gesprekken gevoerd met de gemeente. 

IJ. Sterenborg-Kooij (wethouder) 
Secretaris G.J. van der Zanden 

Agenda 
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Helaas stokte het proces in april 2021 om meerdere redenen. De heer Plieger geeft aan dat 
er nu een beter plan ligt, dat ook aansluit bij de woonvisie. Er is veel behoefte aan een 
dergelijke woonvorm. 
Hij hoopt dan ook dat de gemeente het gesprek weer op wil pakken met de initiatiefgroep 
voor de realisatie van een woonhof. 

De heer Plieger beantwoordt de vragen van mevrouw Schipper, de heer Weinans, de heer 
Bieze, de heer Pais, de heer Klopstra, de heer Mulder en de heer Van der Veen. 

5. Verordeningen gemeentelijke belastingen 2024 

Besluit: 
De raad stelt de belastingverordeningen voor 2024 vast. 

6. Centrum Veilig Thuis Groningen 
Wethouder Meilies beantwoordt de vragen van de heer Klinkhamer en zal de raad nog 
informeren over de wachtlijsten van Veilig Thuis Groningen. 

Besluit: 
De raad verleent toestemming aan het college voor het treffen van de Gemeenschappelijke 
Regeling voor Veilig Thuis Groningen. 

7. Vaststellen Erfgoedverordening gemeente Stadskanaal 2024 (i.h.k.v.) 

Besluit: 
De raad stelt de Erfgoedverordening gemeente Stadskanaal 2024 vast. 

8. Actualisatie Algemene Plaatselijke Verordening 2024 
De heer Van der Heide laat met een stemverklaring weten dat de Christenunie blij is te lezen, 
dat de huidige wet en regelgeving en het geheel in lijn is gebracht met het VNG model. De 
nieuwe APV zorgt voor meer slagkracht op bestuursrechtelijk gebied voor de aanpak van 
ondermijning. 

De heer Klopstra beantwoordt de vraag van de heer Pais over artikel 2.60 gevaarlijke honden 
op eigen terrein. 

Besluit: 
De raad stelt de Algemene Verordening Stadskanaal 2024 vast. 
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9. Onttrekking openbaarheid van verkeer Eilert Lubbersplan Musselkanaal. 

De raad besluit: 
1. Het ontwerpbesluit tot het onttrekken aan het openbare verkeer in de zin van de 

Wegenwet van de parkeerplaats en toegangsweg op het perceel OWDOO C11185, 
plaatselijk bekend als het Eilert Lubbersplein en de Eilert Lubbersstraat te Musselkanaal, 
vast te stellen; 

2. het ontwerpbesluit ter inzage te leggen voor inspraak gedurende een periode van 6 
weken. 

10. Gewijzigde Centrumregeling Beschermd Wonen, Opvang en 
Inloopvoorziening GGZ 2021 t/m 2024 en het vervallen Convenant 
Beschermd Wonen en Opvang 2021 
Wethouder Meilies beantwoordt de vragen van de heer Klinkhamer en geeft aan dat men nu 
eerder zienswijzen kan indienen. 

De raad besluit: 
1. Kennis te nemen van het voornemen om de Centrumregeling beschermd wonen, opvang 

en inloopvoorzieningen GGz Groningen 2024 te wijzigen; 
2. Geen zienswijze in te dienen bij het voornemen om de Centrumregeling beschermd 

wonen, opvang en inloopvoorzieningen GGz Groningen 2024 te wijzigen. 

11. Onttrekking aan openbaarheid van de Hoofdstraat 10 en 11 te 
Stadskanaal 
De heer van der Veen laat weten dat de Christenunie het belangrijk vindt dat er zorgvuldig 
wordt omgegaan met de zienswijzen en dat de direct omwonenden goed geïnformeerd 
worden. Mevrouw Schipper van de PvdA sluit hierbij aan. 

De heer Klopstra stipt hierbij aan dat de raad dit zelf in de hand heeft, omdat het een 
procedure van de raad zelf is. De heer Pais sluit zich hier bij aan. 

De raad besluit: 
1. Het ontwerpbesluit tot het onttrekken aan het openbare verkeer in de zin van de 

Wegenwet van de parkeerplaats en toegangsweg op de percelen OWDOO B 7640 en 
OWDOO B 7297, plaatselijk bekend als de Hoofdstraat 10 en Hoofdstraat 11 te 
Stadskanaal, vast te stellen; 

2. het ontwerpbesluit ter inzage te leggen voor inspraak gedurende een periode van zes 
weken; 

3. de commissie zoals bedoeld in de verordening van de commissie zienswijzen ontwerp 
bestemmingsplannen op te dragen om de indieners van zienswijzen tegen het 
ontwerpbesluit in de gelegenheid te stellen een nadere toelichting op, of onderbouwing 
van, hun zienswijze te geven. 

Gelet op het tijdstip van de beëdiging van de leden van de nieuwe Rekenkamer en de tijd resterende 
tot de pauze wordt agendapunt 22, in afstemming met de raad, naar voren gehaald. 
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12. Verordening Rekenkamer Stadskanaal 2024 

Besluit: 
De raad stelt de Verordening Rekenkamer Stadskanaal 2024 vast. 

13. Benoeming leden Rekenkamer Stadskanaal 

Besluit: 
1. De raad benoemt tot lid van de rekenkamer Stadskanaal: 

mr. R. Afman, drs. G. Seinen en dr. E. M. Meerstra-de Haan; 

2. De raad benoemt tot voorzitter van de rekenkamer Stadskanaal: 

mr. R. Afman. 

Na de besluitvorming worden de leden door de voorzitter beëdigd en volgen felicitaties. 

14. Aanwijzen griffier 

Besluit: 
De raad wijst Mevrouw WJ. Onrust aan als griffier van de 

gemeente Stadskanaal met ingang van 1 maart 2024. 

Na de besluitvorming feliciteert de heer Klopstra mevrouw Onrust namens de gehele raad 
en wenst haar veel succes. 

15. Integraal Huisvestingsplan (IHP) Onderwijs 
De heer Wiersema, mevrouw Zwiers, mevrouw Luijken en mevrouw Koorn laten weten blij 
te zijn met de opiniërende behandeling van het IHP, dat er toe geleid heeft dat twee opties 
nader onderzocht zullen worden in de businesscase. 

Het CDA geeft met een stemverklaring aan dat de fractie het belangrijk vindt dat scholen 
worden gebouwd naar de behoefte van de leerlingen en niet naar de normen van de staat. 

De heer Wiersema vraagt of de portefeuillehouder al antwoord heeft op de vraag in de 
raadscommissie over de school in Mussel, die onvoldoende ruimte heeft. 

Mevrouw Zwiers geeft namens Lokaal Betrokken aan dat het belangrijk is goed te kijken naar 
de desbetreffende wijk, zodat de leefbaarheid niet achteruit gaat en het een positief effect 
heeft op de andere organisaties in de wijk. Lokaal Betrokken vraagt ook aandacht voor 
eventuele Europese subsidies, zoals het Europese Leaderprogramma. 
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Mevrouw Koorn sluit zich aan bij de woorden van mevrouw Zwiers. De fractie van de PvdA 
vindt de werkwijze met de beslispunten erg prettig. 

Mevrouw Sterenborg beantwoordt de vragen van de heer Wiersema, mevrouw Zwiers en 
mevrouw Koorn en laat weten dat men in gesprek is met de school in Mussel en dat men wat 
betreft de vierkante meters uitgaat van de verordening. 

De raad besluit: 
1. Het Integraal Huisvestingsplan 2024-2040 vast te stellen. 

2. Het college opdracht te geven om de in het plan genoemde voorzieningen voor fase 1 

business- cases uit te werken en die per item voor te leggen aan de raad. 

16. Budget en krediet realisatie locatie middellange termijn opvang 
ontheemden Oekraïne 

Wethouder Sterenborg beantwoordt de vragen van de heer Van der Laan, de heer Mulder en 
de heer Bieze over de vergoeding en de risico's van de gevraagde investering en 
communicatie richting de inwoners. 

Het college verwacht met het huidige budget goed uit te komen. 

De raad besluit: 
1. Voor de aanschaf van woonunits een investeringskrediet van € 2.193.000,- beschikbaar te 
stellen en de jaarlijkse investeringslasten van € 131.500,- te dekken binnen het door het Rijk 
beschikbaar gestelde normbedrag; 

2. Voor de eenmalige kosten voor realisatie van de tijdelijke opvanglocatie een budget van 
€ 257.500,- beschikbaar te stellen en deze kosten te dekken uit de aan te vragen 
Transitiekostenvergoeding van het Rijk; 
3. Voor de realisatie van de terreininrichting een investeringskrediet van € 409.000,-
beschikbaar te stellen en dit bedrag ineens te dekken uit de aan te vragen 
Transitiekostenvergoeding van het Rijk; 

4. Voor de realisatie van de riolering een investeringskrediet van € 108.000,- beschikbaar te 
stellen en dit bedrag ineens te dekken uit de aan te vragen Transitiekostenvergoeding van 
het Rijk; 
5. Voor de realisatie van de openbare verlichting een investeringskrediet van € 62.600,-
beschikbaar te stellen en dit bedrag ineens te dekken uit de aan te vragen 
Transitiekostenvergoeding van het Rijk; 

6. Dit te verwerken in de begroting 2024. 
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17. Decemberwijziging 
Wethouder Borgesius beantwoordt de vragen van de heer Tamsma en mevrouw Zwiers. 
Wethouder Hofstra beantwoordt de vraag van de heer Tamsma over de grondtransactie. 

Besluit: 
De raad besluit de Begroting 2023 en de Begroting 2024 te wijzigen volgens de bijlagen 1 en 
2 van de Decemberwijziging 2023 en de Decemberwijziging 2023 voor het overige voor 
kennisgeving aan te nemen. 

18. Mandateren vaststellen Programma van Eisen aanbesteding 
Accountantsdiensten 

De raad besluit: 
Mandaat te verlenen aan de rekeningcommissie om het Programma van Eisen voor de 
Europese aanbesteding van de accountantsdiensten voor de periode vanaf 2024, alsmede de 

selectiecriteria en bijbehorende weging vast te stellen. 

19. Vasstellen besluitenlijst raadsvergadering 27 november 2023 en 
besluitenlijst spoeddebat 11 december 2023 
De besluitenlijst van 27 november 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. De besluitenlijst van 
het spoeddebat op 11 december wordt met de aanpassing in de presentielijst, dat de heer 
Louwdijk afwezig was in plaats van aanwezig, vastgesteld. 

20. Inlichtingen college 
De raad heeft kennis genomen van de inlichtingen van het college. Er zijn geen stukken 
geagendeerd om te bespreken. 

Wethouder Hofstra informeert de raad dat de regio Oost Groningen 20, 5 miljoen euro 
toegekend heeft gekregen van het rijk vanuit het volkshuisvestingsfonds. Daarvan is een 
bedrag van 6,6 miljoen voor projecten in de gemeente Stadskanaal. 5 miljoen voor de 
gebiedsgerichte aanpak Maarsveld en 1,6 miljoen voor de gebiedsgerichte aanpak 
Musselkanaal. Dat geld kan worden ingezet voor bijvoorbeeld herstructurering, grondige 
renovaties, inponding door wooncorporaties en toekomstbestendige wijken. 

Burgemeester Sloots laat weten dat de werkgroep Lilienthal een voorstel heeft gemaakt voor 
het verder versterken van de banden met onze Duitse partnergemeente Lilienthal. Het 
voorstel is goed ontvangen. Er wordt nog gekeken hoe en wanneer dit voorstel geeffectueerd 
wordt. 

21. Schriftelijke vragen 
Er zijn geen schriftelijke vragen. 
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22. Ingekomen stukken 

De raad heeft kennis genomen van de ingekomen stukken en de wijze van afdoening. Er zijn 
3 stukken geagendeerd om te bespreken. 

P 2023 - 230 Reactie op de crisis noodopvang 
Mevrouw Luijken is blij dat er zoveel mensen in de gemeente zijn die het beleid van college 
en raad steunen. 

P 2023- 219 Woonhof Stadskanaal 
De heer Hofstra beantwoordt de vragen van mevrouw Schipper, mevrouw Ham en de heer 
Weinans en laat weten dat er binnenkort een aanbestedingsprocedure wordt gestart. Er is 
hard gewerkt aan het juridische verhaal, gezien het Didam arrest. Daarnaast waren er nog 
een aantal onderzoeken nodig voor een zorgvuldig proces, dat ook de nodige tijd in beslag 
nam. In het eerste kwartaal 2024 gaat de tender uit. 

P 2023- 216 Mantelzorg (Wmo) 
De heer Bieze en de heer Van der Laan zijn beiden geschrokken van de inhoud en vinden dat 
de inhoud geagendeerd moet worden voor de raad. 

Er wordt afgesproken dat het college eerst met een schriftelijke reactie komt alvorens dit te 
agenderen voor de raad. 

23. Toezeggingen en moties 
De raad heeft kennis genomen van de toezeggingen en moties en stemt in met het 
verplaatsen en afvoeren van de daartoe vermelde toezeggingen en motie. 

De heer Tamsma vraagt of de toezegging 2022-25 - In kaart brengen 
welke beleidskaders er zijn geactualiseerd - aangepast kan worden, omdat de strekking niet 
klopt. Er moet staan dat er in de rekeningcommissie over gesproken wordt hoe dat aan te 
pakken. De raad stemt hiermee in. 

24. Rondvraag 
De heer Louwdijk merkt op dat Lokaal Betrokken verheugd is dat de vergunningaanvraag 
voor de proefboringen in Alteveer is ingetrokken. 

De heer Klinkhamer vraagt hoe het met de veiligheid in de gemeente Stadskanaal is gesteld 
nu het landelijke dreigingsniveau van terrorisme is opgeschaald van 3 naar het één na 
hoogste niveau van 4. 

Burgemeester Stoots laat weten, dat de eenheid Noord Nederland zich hier op prepareert. De 
nationaal coördinator terrorisme en veiligheid (NCTV) heeft hierover een brief gestuurd. De 
raad ontvangt hiervan een afschrift. 

De heer Wiersema vraagt of er al plannen zijn voor de plek waar eerst het pand van Scapino 
stond, dat door een brand is verwoest. 

Wethouder Hofstra laat weten dat hij hierover geen details heeft. 
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2 5. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering. 

Vastgesteld in de raadsvergadering van 5 februari 2024 

Plv/Griffier 




